



LUANDA, 18 september 2011. The Angolan Head of State, José Eduardo dos Santos, in his capacity as chairman of the Southern Africa Development Community (SADC), on Sunday here congratulated the president of the Madagascar's High Authority, Andry Rajoelina, on his personal commitment and concessions that resulted in the signing of a Peace Road Map Agreement for Madagascar.

According to a press note from the Presidential Support Services, the Angolan statesman also congratulated all the parties involved in the agreement on the success that was achieved in the talks, which culminated in the signing of the referred agreement.

Angola has been chairing the regional organisation since the 31st Summit of Heads of State and Government of SADC, held in Luanda on 17-18 August this year.

RESUME EN FRANCAIS

José Eduardo dos Santos, Président de l'Angola, a félicité le président de la Haute autorité de Madagascar, Andry Rajoelina, pour son engagement personnel et les concessions qui ont abouti à la signature d'un accord de paix que constitue cette feuille de route pour Madagascar.

L'actuel président en exercice de la SADC se réfère à la signature de la feuille de route par dix des onze groupes politiques définis par l'équipe de médiation, dans la nuit du 16 au 17 septembre 2011 à l'hôtel « *Le Paon d'Or* » d'Ivato.

José Eduardo dos Santos a aussi félicité toutes les parties impliquées dans l'entente pour le succès réalisé dans les pourparlers, et qui ont abouti à la signature de l'accord.



Angop et www.madagate.com

18 septembre 2011